
Eerste schepen Björn Anseeuw kiest 
voor de veiligheid van uw kinderen

Als ouder wilt u ongetwijfeld een veilige schoolomgeving voor uw kind.  
Wist u dat eerste schepen Björn Anseeuw daarop al enkele jaren inzet?

Verschillende scholen startten een traject met de Vlaamse Stichting Verkeers- 
veiligheid (VSV), de Lokale Politie Oostende en de cel Mobiliteit van de stad.  
Elke school kreeg een team van experten op bezoek dat de schoolomgeving  
kritisch onder de loep nam. Binnenkort stappen opnieuw acht scholen in het traject.

Björn Anseeuw, bevoegd voor Mobiliteit: “Met deze acht nieuwe scholen staat  
de teller nu al op 29. Waarom ik dat zo belangrijk vind? Omdat ik wil dat  
onze kinderen en kleinkinderen van een veilige, onbezonnen jeugd kunnen  
genieten. En omdat ik wil dat u als mama, papa, oma of opa zich geen zorgen  
hoeft te maken over hun veiligheid.”

De N-VA komt naar u toe
De afgelopen jaren hebben we hard gewerkt aan een veiliger, leefbaarder en 
aangenamer Oostende. Als inwoner van onze stad is en blijft uw insteek van 
groot belang voor de N-VA. Zo houden we maximaal de vinger aan de pols. 
Daarom brengen we de komende maanden een bezoek aan alle Oostendse 
wijken. Heeft u vragen, opmerkingen of ideeën voor uw wijk of de stad in het 
algemeen? Wilt u kennismaken met N-VA Oostende en onze lokale gezichten? 
Wilt u meewerken aan de veranderingen in onze stad? Aarzel niet en kom langs 
tijdens een van de wijkbabbels.

Houd onze Facebookpagina in de gaten of surf naar oostende.n-va.be/agenda  
en ontdek in welke wijken we binnenkort langskomen.

Beste Oostendenaar 

Terwijl sommige partijen al druk bezig 
zijn met de volgende gemeenteraads-
verkiezingen en politici zich als  
kandidaat-burgemeester opwerpen, 
werkt de N-VA naarstig verder. Want 
dat is wat u als inwoner verdient.  
En ook uw mening is van onschatbare 
waarde voor ons. Daarom houdt N-VA 
Oostende de komende maanden halt 
in alle Oostendse wijken. Daar kan u 
terecht met al uw vragen, opmerkingen 
of ideeën voor uw wijk of de stad.

Net zoals de voorbije jaren blijft eerste 
schepen Björn Anseeuw de kaart 
trekken van een leefbaarder Oostende. 
Door meer groen in het straatbeeld 
te creëren, het openbare domein te 
ontharden en de verkeersveiligheid te 
verhogen, is het voor u, Oostendenaar, 
heerlijk vertoeven in onze stad.

Daarnaast zet schepen van  
Samenleven Maxim Donck volop  
in op veiligheid en wordt overlast  
streng aangepakt. Met de campagne  
’t Is weer proper zorgt hij voor een 
nette stad. 

Ten slotte is met schepen van  
Ondernemen Charlotte Verkeyn onze 
lokale economie in goede handen. 
Charlotte zet zich hard in om meer 
Oostendenaars aan het werk te krijgen. 
Daarnaast kende Haven Oostende 
onder haar leiding als voorzitter een 
enorme groei de afgelopen jaren.

Nikolaas  
Vanhoucke

Voorzitter N-VA 
Oostende
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Economisch Huis brengt werk naar Oostende
Sinds de N-VA in het stadsbestuur zit, zetten we er hard op in om meer Oostendenaars aan 
het werk te krijgen. Net zoals de voorbije jaren organiseert het Economisch Huis Oostende 
in 2023 – samen met verschillende partners en bedrijven – maar liefst zes jobbeurzen.  
Naast de bestaande begeleidings- en opleidingsprojecten zijn de jobbeurzen een ideale  
gelegenheid om werkzoekenden in contact te brengen met werkgevers. Bovendien kunnen 
jongeren zonder secundair diploma sinds kort ook in Oostende terecht voor de toelatings-
proef voor graduaatsopleidingen. “De jongeren kunnen zo toch aan een hogeschool naar 
keuze studeren op voorwaarde dat ze slagen in de proef, waarop ze ook voorbereid worden”, 
aldus schepen Charlotte Verkeyn.

Waar en wanneer?

Jobbeurs Oostende

     Dinsdag 9 mei tussen 13 en 16.30 uur in KV Oostende

     Iedereen is welkom.

Blue Career Day

     Donderdag 5 oktober tussen 13 en 16 uur in Bluebridge

     Nichebeurs voor talent in de Blauwe Economie.

Social-Profitsalon

     Donderdag 12 oktober tussen 13 en 16 uur in De Grote Post

     Interesse in een opleiding of job in de zorgsector? Kom dan zeker langs.

Jobbeurs horeca & retail

     In november in BCO

     Iedereen is welkom. 

Make-over Oostende

We investeren fors in de uitstraling van onze stad. Het resul-
taat mag er zijn. En weet u, er komt nog heel wat moois aan. 
Voor eerste schepen Björn Anseeuw, bevoegd voor Openbaar 
Domein, is die investering een absolute prioriteit: “Of het nu 
gaat over de herinrichting van straten en pleinen, de heraan-
leg van voetpaden of de netheid van onze wijken. Nooit eerder 
zetten we zoveel mensen en middelen in om van Oostende 
een mooie en gezellige stad te maken, waar het leuk is om te 
wonen, te genieten en te ondernemen.”

Heel wat straten in het stadscentrum hadden na meer dan 
veertig jaar een grondige facelift nodig. “Daarom is de Adolf 
Buylstraat opnieuw aangelegd, de Lijnbaanstraat vergroend en 
het stationsplein heringericht”, zegt Björn Anseeuw. “Maar dat 

is nog niet alles. De Christinastraat is intussen afgewerkt en 
binnenkort zitten ook de Hertstraat en het Marie-Joséplein in 
een nieuw kleedje.”

“Ook in de wijken werk ik hard voor nette buurten waar het aan-
genaam is om te vertoeven. We investeren in meer afvalstraten. 
Daarnaast leggen we voor maar liefst 40.000 vierkante meter aan 
nieuwe voetpaden aan. Want uw comfort en 
veiligheid zijn belangrijk. De vernieuwing 
van onze bruisende stad draait op volle 
toeren”, besluit Björn Anseeuw.

Björn Anseeuw
Schepen van Openbaar Domein

Voor een  
net, veilig en 

leefbaar  
Oostende!

Wekelijks mobiele  
voedingskramen in 
Zandvoorde
Heeft u ook al gemerkt dat er sinds kort 
geen slager meer is in Zandvoorde? 
Schepen Charlotte Verkeyn ging in op de 
vraag van de wijkbewoners om  
voedingskramen te voorzien in de wijk.

Top! Wanneer?
   Elke donderdag tussen 15 en 18 uur: 
charcuterie en vers vlees van De 
Westslagers

   Elke vrijdag tussen 14 en 18 uur: kaas 
en charcuterie van Ignace

En waar?
Op de parking aan het kerkplein

oostende@n-va.be
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Markeeracties in de strijd tegen fietsdiefstallen
Schepen van Handhaving en Preventie Maxim Donck 
voert samen met de lokale politie strijd tegen fiets-
diefstallen. Het hele jaar door scannen de gemeen-
schapswachten gemarkeerde fietsen. Zo kunnen ze 
zien of de fiets als gestolen geseind staat. Daarnaast 
halen ze weesfietsen op: fietsen die op het openbare 
domein staan en al langere tijd niet gebruikt zijn en 
geen eigenaar meer lijken te hebben.

Waarom fiets markeren?
In 2022 vonden de gemeenschapswachten 689 wees- 
fietsen terug. Gedurende drie maanden probeert  
men de rechtmatige eigenaar terug te vinden. Van de 
opgehaalde fietsen konden we in 2022 amper 63 fietsen 
(9 procent) aan de eigenaar terugbezorgen. Minder  
dan de helft van die fietsen was gemarkeerd. Dus laat 
uw fiets markeren.

Hoe?

   Op afspraak bij de gemeenschapswachten in  
het stadhuis. Bel naar 059 25 86 36 of mail naar  
gemeenschapswachten@oostende.be.

   Bij uw lokale fietshandelaars of het Fietspunt.

  In ontmoetingscentra tijdens de week van de mobiliteit.

   Vraag digitaal een fraudebestendig label aan op  
www.oostende.be/fietsmarkering. U krijgt het label via  
de post en kan het op uw fiets kleven.

   Kosteloze fietsmarkering voor leerlingen op school. Zo werden  
in College Petrus & Paulus Oostende op woensdag 25 januari 
heel wat fietsen van leerlingen gemarkeerd.

Dag Hilde, waarom koos je voor de N-VA?

Hilde: “In de eerste plaats omdat ik fier ben om Vlaming te zijn en voor- 
stander ben van het confederalisme. Alleen zo kunnen we onze Vlaamse  
welvaart veiligstellen. Daarnaast is de N-VA een partij die feiten durft te  
benoemen en niet rond de pot draait.”

Naar welke politicus kijk je op en waarom?

Hilde: “Op nationaal niveau heb ik grote bewondering voor Vlaams minister 
Zuhal Demir. Zij slaagt er altijd weer in om dossiers aan te pakken en  
moeilijke beslissingen te nemen, ook al krijgt ze soms te maken met kritiek.  
Ik vind haar heel sterk als vrouw en moeder. In Oostende kijk ik op naar  
schepen Charlotte Verkeyn. Ze heeft zware bevoegdheden maar werkt elke  
dag hard. Zo heeft ze al veel Oostendenaars aan het werk gekregen.”

Welk thema volg je met bijzondere aandacht?

Hilde: “Onderwijs. Ik ben ervan overtuigd dat degelijk onderwijs voor  
kansarme kinderen de sleutel is tot een betere toekomst. Daarnaast is  
een goede kennis van de Nederlandse taal essentieel.”

Kent u HILDE TERRYN al?

   Zestig jaar
    Bediende bij Colruyt Group
    Houdt van kleding naaien, lezen en wandelen
    Getrouwd met Jacques
    Bestuurslid bij N-VA Oostende sinds 2012

www.n-va.be/oostende
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